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Zápisnica zo zasadnutia výboru 
      zo dňa 11.4.2023 konaného v mieste Bíňa Hostinec Sánc 

 

Pozvaní: Ing. M. Neumannová, Jozef Stribik, Ing. Lujza Mackyová, Mgr. Zuzana Dudášová, 

Tomáš Oroszi, Peter Varga, za DR Martin Kollár, Sabina Fetai 

 

Prítomní: Ing. M. Neumannová, Ing. Lujza Mackyová, Mgr.Zuzana Dudášová, Tomáš Oroszi, 

Peter Varga, , Jozef Stribik, Sabina Fetai 

 

Ospravedlnení:  za DR Martin Kollár 

 

I. Otvorenie 

 Prítomných privítala a zasadnutie otvorila predsedníčka klubu Ing. Melinda 

Neumannová. 

 

II. Voľba overovateľa zápisnice 

 Za overovateľa zápisnice bol zvolený  Tomáš Oroszi odsúhlasené 

 

III. Závery zasadnutia: 

 

 

Body: 

1, Príprava podkladov, miest konania a rozdelenie úloh pre SVS, Field Trial – prednesie T. 

Oroszi 

2, Príprava podkladov, miesta konania a rozdelenie úloh pre Klubovú výstavu v Radošinej- 

prednesie M.Neumannová 

3, Prehľad finančného hospodárenia klubu k aktuálnemu dátumu – prednesie P.Varga 

4, Prehľad vydaných odporúčaní na párenie a prehľad vrhov k aktuálnemu dátumu – prednesie 

L.Mackyová 

5, Prijatie nových členov od posledného zasadnutia VK, prevzatie agendy– prednesie 

S.Fetaiová 

6, Návrh termínov zasadnutí VK na rok 2023 – prednesie M.Neumannová 

7, Návrh na vodcovské ocenenia – prednesie S.Fetaiová 

8, Info o doručenej pošte - prednesie M.Neumannová 

9, Diskusia 
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1. Príprava podkladov, miest konania a rozdelenie úloh pre SVS, Field Trial prednesie  

T. Oroszi 

 

Diskutovalo sa o skúškach, ktoré čakajú klub v najbližších dňoch. Klubové skúšky ako Field 

Trial  a Klubové skúšky vlôh. 

 

Field Trial sa bude konať v mieste Bíňa dňa 22.4.2023 

  

Prichystaných bude 30 jarabíc. Tie zabezpečí Tomi Oroszi z Maďarska, zabezpečenie hotovosti 

si dohodne s P.Vargom (bude to stáť asi 155000HUF – cca 500€). Dohodlo sa, že sa 

T.Oroszimu preplatia aj cestovné náklady podľa skutočnosti.  

 

Rozhodcovia sú nasledovní: 

F. Mešťánek  - HR, Zolo Nagy  - R, Jozef Stribik – R, T. Oroszi – hospitácia. 

Veterinárnu starostlivosť bude zabezpečovať  – MVDr. Pavelka Adrián. 

Dohodla sa odmena za posudzovanie nasledovne. Rozhodcom – 30€ a HR – 40€, plus cesta sa 

bude preplácať tak, ako si rozhodcovia vypýtajú cestovné náklady podľa toho, odkiaľ sú.   

Na FT je predpokladaný počet okolo 30 psov. Strava bude zabezpečená v Hostinci Sánc pre 

účastníkov (každý si ju bude platiť sám, rozhodcom a členom výboru stravu preplatí klub). Je 

predpoklad (ako bolo na FT vo Vlčanoch), že niektorí súťažiaci môžu prísť aj ráno pred FT. 

Výbor rozhodol, že platiť sa bude dať aj na mieste,  výber a vyplácanie hotovosti bude mať na 

starosti predseda, potom to zúčtuje s ekonómom. 

 

Ceny sú nasledovné: 

Budú zabezpečené 3 poháre 

➔ 1. pohár – CACT 

➔ 2.pohár  - R. CACT 

➔ 3. pohár  - Derby Víťaz 

Ceny budú určené pre prvé tri miesta a jedna cena pre derby / plus 4 tašky vecných cien 

– zabezpečí tajomník a predseda.  Prichystané budú aj diplomy pre účastníkov FT – 

zabezpečí tajomník (predseda prinesie fixky na vypísanie mien a poradia). Za revír sa 

nebude platiť nič od PZ Bíňa to bude sponzorská časť. Kartičky CACT, resCACT 

zabezpečí poradca chovu – treba o ne včas požiadať. 

 

 

Klubové skúšky vlôh – 29.4.2023 miesto Vlčany Hubert  - zmena miesta 

 

KSV sa budú konať v mieste PZ Vlčany Hubert.  

Či sa skúšky budú alebo nebudú konať sa dohodne neskôr, nakoľko je zatiaľ málo 

záujemcov, prišli iba 2 prihlášky, preto výbor navrhol, aby sa klubové skúšky vlôh 

otvorili pre všetky plemená stavačov. 

Ceny budú nasledovné: 

1.pohár pre klubového víťaza, 1 .cena pre víťaza – zabezpečí tajomník 

Mená rozhodcov: 
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HR. Júlia Ptáčková, Tomi Oroszi  - hospitácia. Dohodnutý minimálny počet psov bol 

stanovený na 8 psov na KSV. V danom prípade, ak nastane situácia , že by sa na KSV 

prihlásilo len 8 psov je potrebné vypýtať výnimku od p. Mariana Konečného – zabezpečí 

tajomník.  

Veterinár – MVDr. Eduard Lacko z Vlčian – dohodne výcvikár.  Za prenájom revíru 

bude potrebné uhradiť 100€ PZ. 

Na skúškach budú  preferované jarabice – zabezpečí výcvikár. 

Bufet zabezpečí miestne PZ, budú nejaké raňajky a guláš.  

Ostatné: diplomy, pohár a cenu pre víťaza  zabezpečí tajomník  

 

2. Bod Príprava podkladov, miesta konania a rozdelenie úloh pre Klubovú výstavu 

v Radošinej - prednesie M.Neumannová 

 

Miesto konania KV bude v Radošinej dňa. 20.5.2023. Delegovaný rozhodca – p. 

Fintorová, poplatok rozhodcovi je stanovené na 70€ / plus cestovné náklady. 

Predseda dohodne s miestnym PZ, aby kruh postavilo miestne PZ 

Vedúceho kruhu – doplníme (matrikár niekoho osloví a dá vedieť) a za zapisovateľku 

bola zvolená  - Alexandra Filipková + niekoho si prinesie so sebou. Stany na KV postavia 

– členovia výboru – predseda, podpredseda a výcvikár.  

 

3. Prehľad finančného hospodárenia klubu k aktuálnemu dátumu– prednesie 

P.Varga 

Aktuálny zostatok k 11.4.2023  - 18.237,16€ 

pokladňa – 810,85€ , spolu -  19.048,01€ 

 

4. Prehľad vydaných odporúčaní na párenie a prehľad vrhov k aktuálnemu 

dátumu – prednesie L.Mackyová 

 

K 11.4.2023 bolo vydaných 15 odporúčaní na párenie z toho pre MKS 14 kusov, MDS 1 

kus. Celkovo 5 vrhov MKS  -  43 šteniatok. 

 

5. Prijatie nových členo od posledného zasadnutia VK, prevzatie agendy– 

prednesie S.Fetaiová 

 

Dd posledného výboru 18.3.2023 prišli 2 prihlášky: 

1, Lubica Levkovičová 

2, Anna Mármarosi 

 

Členovia boli odsúhlasení – jednohlasne 

 

6. Návrh termínov zasadnutí VK na rok 2023 – prednesie M. Neumannová 

Nasledovné úlohy pre výbor sú: 
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Za 10 rokov zozbierať články zo spravodajov, z udalostí, ktoré boli výnimočné pre klub. 

Zozbierať články: napr. článok o psoch Bonnet zo Zelenej Aleje, o EU – CUP, prehľad 

víťazov MAM, MŠH, najlepší psi roka za 10 rokov. 

 - z matriky klubu je potrené vytiahnuť ocenenia, jubilantov za posledných 10 rokov 

výborom navrhnutí členovia pre odmeny SPZ sú na tento rok  p. Uhrík a p. Dobrý ( za 

ich dlhoročnú prácu ). 

Úloha pre člena výboru je nasledovná vybrať člena z klubu, ktorý bude ocenený  napr. za 

činnosť klubu, chov, pôsobenie,  prínos do klubu – úloha do 3.6.2023. 

Vybrať ocenenie a článok do bulletinu. 

 

 

Dohodnuté termíny výboru: 

 

➔   výbor  3.6.2023 – Jelka po zvode   

(len krátky výbor ohľadne tých článkov a jubilantov)  

diskusia o pripravovaných inštruktážach, ktoré klub čakajú 

 

➔  výbor 20.6.2023 – Vlčany 

výcvikár T.Oroszi prednesie ako bude vyzerať MAM – výbor o pripravovanej súťaži + 

výstave 

 

➔ výbor – 15.8.2023  - Vlčany 

diskusia o pripravovanej súťaži - CHSPL 

 

➔ výbor  - 14.11.2023 – miesto neurčené 

návrh akcií na rok 2024 

 

 

7.  Návrh na vodcovské ocenenia  - prednesie Sabina Fetai 

Bol vypracovaný návrh na podmienky získania VO (bronzový, strieborný, zlatý) klubu a 

následne prednesený na výbore. Návrh bol upravený výborom a následne bol jednohlasne 

odsúhlasený. Návrh bude zavesený na stránke klubu, kde bude k dispozícií pre členov 

klubu. 

 

8.  Info o doručenej pošte - prednesie M.Neumannová 

Predsedkyňa klubu informovala o  liste od člena klubu p. Alexandra Kissa (rozposlal ho 

viacerým členom klubu) . List smeroval ku kritike predsedkyni klubu,  jej pôsobeniu 

a výzve k jej odstúpeniu. Tajomníčka sa opýtala či každý z členov výboru sa k listu 

vyjadril. Predsedkyňa poznamenala, že sa jej k obsahu listu vyjadrili všetci, iba poradca 

chovu nie a ďalej to nekomentovala. Poradca k tomu nepovedal viac, iba že sa s listom 

p.Kissa úplne stotožňuje. K listu sme sa ako výbor mali vyjadriť, čo si myslíme o slovách 

p. Kissa písomne do e – mailu predsedkyni klubu. 



5 
 

Ďalej sa riešil priebeh členskej schôdze zo dňa 18.3.2023 a celá situácia vo výbore. 

Momentálne fungovanie klubu je naštrbené hlavne od členskej schôdze z dňa 18.3.2023. 

Predsedkyňa klubu poznamenala, že si neželá, aby sa vynášali diskusie z výboru ďalej. 

Tajomník a predseda  predniesli, aby výbor fungoval ako jednotný. 

 

 

9.  Diskusia 

Smerovala k návrhom blížiacemu sa jubileu klubu a navrhované upomienkové predmety 

členmi výboru. Navrhované predmety sú nasledovné: 

- p. poradca klubu doniesla na výbor na ukážku odznak, ktorý sa bude objednávať. Zhodli 

sme sa na počte  250 kusov v striebornej farbe, čo by malo stáť 360€ - jednohlasne 

odsúhlasené 

Ďalej sa odsúhlasili množstvá a druhy predmetov: 

200 kusov  -  šnúrky na kľúče  s logom 50 výročia  – odsúhlasené jednohlasne 

 - grafiku – bude riešiť poradca klubu a p. Miroslav Uhrík. 

200 kusov – perá asi iba s názvom klubu - logom 50 výročia tam nevojde – jednohlasne 

odsúhlasené 

poradca klubu najprv pošle cenovú ponuku na dané predmety, po odsúhlasení ceny sa 

predsedkyňa sa pokúsi, aby tieto náklady boli financované sponzorsky 

- ekonóm klubu predniesol: 

člen klubu p. Štefan Parčetich – má preplatok v klube a je čestný člen – dal sponzorské 

15€ do klubu nemá záujem o vrátenie preplatku. 

 

 

III. Závery zasadnutia: : 

 

Zápisnica skontrolovaná predsedom klubu 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dudášová 

Overovateľ zápisnice: výcvikár Tomáš Oroszi  

 

V Bíni,11.4.2023 

 

 

 

 

............................................          ............................................         ............................................ 

Ing.Melinda Neumannová  Mgr.Zuzana Dudášová  Tomáš Oroszi 
     Predseda klubu                   tajomník klubu   výcvikár klubu 

 

 


